

Närvarande: Jon Dybeck, Henrik Henriksson, Johan Busk Eriksson, Tony Magnusson, Anna Boyer de la Giroday, Fredrik Hjortswang, Felix Riiga

1 Mötets öppnande

Jon Dybeck förklarar mötet öppnat 17:18.

2 Godkännande av dagordning (*Bilaga 1: SP04-1415.2*)

Beslutades: Fastställa dagordningen enligt bilaga, men med "Propositioner" ersatt av "Motioner".

3 Fastställande av röstlängd

Beslutades: röstlängden fastställdes till 7 personer.

4 Val av mötessekreterare

Beslutades: Henrik Henriksson valdes till mötessekreterare.

5 Val av justerare

Beslutades: Johan Busk Eriksson valdes till justerare.

6 Bokhylla

En bokhylla har köpts in av lokalgruppen efter tidigare styrelsebeslut. Den passar bra i ~.

7 Höstmötet

7.a Motioner

Det har inte kommit in några motioner till styrelsen.

7.b Inhysningar

Ansvariga rötter för inhysningar finns angivna i datorhandboken. Dessa bör gås genom, men detta kommer troligen inte kunna ske före höstmötet.

Geocaching.se har försvunnit som inhysning, men i övrigt ser inhysningarna ut på samma sätt som förra året.

8 Övriga frågor

Henrik Henriksson informerar styrelsen om att alla protokoll finns i en gitrepo på git.lysator.liu.se.

Någon bör köpa in godis och kakor till höstmötet.

Beslutades: Jon Dybeck, och Anna Boyer de la Giroday införskaffar godis och kakor till höstmötet.

9 Nästa möte

Nästa möte blir av vid behov.

10 Avslutande av möte

Jon Dybeck avslutade mötet klockan 17:30.

Jon Dybeck, mötesordförande

Henrik Henriksson, mötessekreterare

Johan Busk Eriksson, justeringsperson

JD

HH

JBE

1. Öppnande av möte
2. Godkännande av dagordning
3. Fastställande av röstlängd
4. Val av mötessekreterare
5. Val av justerare
6. Bokhylla
7. Höstmötet
- 7a. Propositioner
- 7b. Inhystningar
8. Övriga frågor
9. Nästa möte
10. Avslutande av möte